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Protokół nr II/2018  

II Sesja w dniu 29 listopada 2018  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2018 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:17 tego samego 

dnia. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys  

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

1. 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia II sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram II sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. Po 

przywitaniu przybyłych na obrady stwierdził, że na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest  

21 radnych, w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne.  

  



2. 

Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Rada Miasta 

może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady.   

W związku z tym, że radny p. Mieczysław Szymalski złożył rezygnację  

z członkostwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska  Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wniósł  o wprowadzenie do 

Porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka.” 

Innych wniosków do Porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do Porządku obrad punktu "Podjęcie 

uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska".  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna 

Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef 

Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, 

Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Dylewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jacek Wilczyński 

 

 

Porządek obrad  

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2018 -2027.  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 2018 r.  

d) w sprawie  dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu 

Miasta Ostrów Mazowiecka instrumentem płatniczym.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  



w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2019 r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka  

w roku szkolnym 2017-2018.  

7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

3. 

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2018 -2027. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w 2018 r. 

d) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat 

stanowiących dochody budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka 

instrumentem płatniczym. 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że projekt uchwały ma tzw. 

"czyszczący" charakter. Wyjaśnił, że wynik procesów gospodarczych oraz samorządowych,  

a także brak możliwości przyjęcia dotacji unijnych miały wpływ na niewykonanie 

planowanych przedsięwzięć. Projekt uchwały zakłada zmniejszenie dochodów o kwotę ok. 18 

mln zł, wydatków o kwotę ok. 24 mln zł, kredyt zostanie skorygowany o  ok. 7 mln zł.  

 Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska udzieliła informacji, że głównymi powodami 

zmiany uchwały budżetowej są inwestycje, których realizacja w tym roku jest niemożliwa tj.: 

budowa ciągów pieszo-rowerowych, zadanie drogowe dot. remontu i rozbudowy ul. Prusa-

Lubiejewskiej. Następnie omówiła proponowane zmiany budżetowe: zmniejszenie  

o 25 tys. zł. z zadania "Otwarta strefa aktywności", zmniejszenie o 260 tys. zł.   

zadania "Ochrona powietrza atmosferycznego", zwiększenie o  3000 zł planu dochodów   

i wydatków dot. prowadzenia Miejskiej Biblioteki Publicznej wspólnie z Powiatem, 

zmniejszenie planu wydatków związanych z m.in. "Budową szkoły" w wartość 190.602,80 zł, 

"Programem ochrony środowiska" o wartość 20 tys. zł, "fontanną na stawie" o wartość 15 tys. 

zł oraz inwestycjami drogowymi. Wskazała, że do budżetu miasta będą wprowadzone nowe 

zadania np. "Kuchnia miejska" w kwocie 300 tys. zł. Poinformowała, że zwiększy się 

subwencja o wartość 201 865,00 zł. Konsekwencją zmian uchwały budżetowej na 2018 jest 

zmniejszenie kwoty kredytu zaciągniętego na 2018r. o wartość 6 700 000,00 zł planowanych 

dochodów o ok. 18 mln zł a  wydatków o ok. 24 mln zł.   



 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski udzielił informacji, że 

wszystkie Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały w/w projekty uchwał. 

Zaproponował żeby Przewodniczący Komisji nie odczytywali wyników głosowania, w celu 

usprawnienia obrad sesji Rady Miasta. Wyjątek może stanowić chęć udzielenia dodatkowych 

szczegółowych wyjaśnień lub  opinii.  

 Nikt nie zgłosił sprzeciwu co do powyższej propozycji.  

 Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, iż jest rozczarowany projektem 

uchwały. Zauważył, że konieczne jest wykonanie inwestycji związanej z sygnalizacją 

świetlną na  ul. Kościuszki z uwagi na ilość kolizji oraz wypadków jakie miały miejsce  

w tym miejscu. Wniósł o  podzielenie środków w kwocie 1 mln zł, które miały być 

przeznaczone na inwestycje dot. drogi oraz sygnalizację świetlną na ul. Kościuszki po równo 

tj. po 500 tys. zł na każde z zadań. Poprosił o wyjaśnienie przyczyn zdjęcia w/w inwestycji  

z budżetu. Wyraził zdanie, iż w przypadku nie wzięcia pod uwagę wniosku radnego 

konsekwencją będzie zagłosowanie "przeciw" omawianej uchwale. 

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska zauważyła, że zdjęte w projekcie zmian uchwały 

budżetowej na br. przedsięwzięcia dot. ulic Olszynowej i Małkińskiej nie pojawiły się  

w projekcie budżetu miasta na 2019 r. Oznajmiła, że na posiedzeniu Komisji przekazano 

informacje członkom Komisji o wprowadzeniu w/w zadań do budżetu w trakcie 2019 r. 

Wyraziła obawę związaną z możliwością nie wykonania przytoczonych przedsięwzięć  

w przyszłym roku. Wspomniała o wielokrotnym informowaniu przez radną o stanie tzw. 

”Skwerku” przy ul. 3 Maja, stan techniczny tego miejsca stwarza zagrożenie dla starszych 

osób, które tam się poruszają. Dodała, że tzw. ”Skwerek” stanowi  miejsce gromadzenia 

śmieci. Zapytała o szczegóły związane z wprowadzeniem nowego zadania pt. ”Kuchnia 

miejska”. 

 Radny p. Jerzy Pawluczuk zauważył, że zdejmowanie pozycji z budżetu miasta ma na 

celu zamazanie rzeczywistego obrazu w taki sposób, iż wyrzucenie niemożliwych do 

wykonania inwestycji będzie oznaczać wykonanie w całości planu budżetu miasta. Zauważył, 

że władze miasta  nie powinny wstydzić się stopnia w jakim został zrealizowany budżet 

miasta z uwagi na ”ambitne” założenia jakie posiadał budżet miasta br. Podał przykłady 

sytuacji, w których uzasadnione jest dokonywanie zmian uchwały budżetowej, a mianowicie: 

wprowadzenie nowego zadania, subwencja, zdejmowanie pozycji w przypadku 

niewystarczających środków na inne zadanie.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zaapelował o zadbanie o stan ulic miasta. Podał przykład 

wykonywania ul. Kolejowej przez władze gminy Ostrów Mazowiecka jako wzór działania 

organów samorządowych względem mieszkańców.  Zwrócił uwagę, że projekt uchwały 

przewiduje zdjęcie środków pieniężnych z ważnych inwestycji np. ul. Północnej, w której 

przebieg prac określił jako ”katastrofę”. Podkreślił, że do tej pory nie poprawiono stanu 

nawierzchni jezdni na ul. Spokojnej.   

 Radna p. Anna Krajewska nawiązała do kwestii ul. Kościuszki wyrażając przekonanie,               

iż jest to najgorzej wyglądająca ulica miasta. Dodała, że inwestycja dot. skrzyżowania                            



na   ul. Kościuszki powinna być umieszczona w wydatkach niewygasających. Nadmieniła, że 

to da pewność zrealizowania przedsięwzięcia. Przypomniała o niebezpieczeństwie jakie 

aktualnie stwarza w/w skrzyżowanie. Radna poddała pod rozwagę zaangażowanie 

mieszkańców  w tę sprawę.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer spostrzegł, że ul. Kościuszki jest ”priorytetem” do 

zrealizowania jeśli chodzi o planowane przez władze miasta zadania drogowe. Objaśnił, iż 

została zamówiona dokumentacja dot. przebudowy ul. Kościuszki. Zadeklarował wykonanie 

inwestycji ul. Kościuszki. Zaznaczył, że od poprzedniej kadencji władze miasta starają się  

o pozyskiwanie środków zewnętrznych wspierających rozwój miasta, a w przypadku ul. 

Kościuszki mowa o rządowym programie uruchomionym w przyszłym roku kalendarzowym 

dot. rozbudowy dróg lokalnych. Przedstawił, że przedsięwzięcie ul. Modra-Bielska-

Cyprysowa to kosztowna inwestycja, która po wstępnej analizie formalnej  jest 

zakwalifikowana do kolejnego etapu procedury rozpatrzenia wniosku o dofinansowanie. 

Poinformował, że w/s przedsięwzięcia ul. Wołodyjowskiego władze miasta oczekują na 

decyzję Wojewody. Sprawa trafiła do Wojewody w skutek wniesienia odwołania po raz 

kolejny przez mieszkańców ulicy. Wyjaśnił, że nie zakończono etapu tworzenia dokumentacji 

zadania ul. Olszynowej, dlatego inwestycja jest niemożliwa do wykonania. Dodał, że władze 

miasta przeznaczyły dodatkowe środki finansowe na budowę chodników położonych na 

terenie miasta z uwagi na sprzyjające warunki atmosferyczne.   

 Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak poinformowała, że zadanie pt. ”Kuchnia 

miejska” to przedsięwzięcie zmieniające formę przekazywania środków pieniężnych  

z programów rządowych w zakresie dożywiania, z których korzysta MOPS. Wytłumaczyła, iż 

dotychczas zasiłki na żywność były  wypłacane podopiecznym, co nie dawało gwarancji 

spożywania przez takie osoby ciepłego posiłku w ciągu całego miesiąca. Przeznaczenie takiej 

samej kwoty do utworzonej kuchni miejskiej stanowić będzie zapewnienie bezpośredniego 

ciepłego dania potrzebującym mieszkańcom miasta. Dodała, że kuchnia miejska będzie się 

znajdować na parterze budynku zlokalizowanego na ul. 3 Maja, obok klubu seniora.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził przekonanie, że władze miasta postępują                        

we właściwy sposób w kwestii zdejmowania zadań niemożliwych do realizacji z budżetu 

miasta. Przypomniał, że Rada Miasta w czasie głosowania podjęła uchwałę w/s 

współrealizowania zadania ul. Kolejowej przez miasto Ostrów Mazowiecką oraz gminę 

Ostrów Mazowiecką. Stwierdził, że na ul. Północnej robione będą bieżące prace drogowe. 

Wskazał, że na ul. Spokojnej została położona warstwa składająca się z kruszywa celem 

poprawy jakości poruszania się w/w ulicą. Nadmienił, iż to sytuacja okresowa, do momentu 

zakwalifikowania ul. Spokojnej w zakres inwestycji.                              

 Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał, że przedstawiciel władz miasta w osobie 

poprzedniego Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek w poprzedniej kadencji 

zapewniał radnego o zrealizowaniu inwestycji ul. Kościuszki. Uznał, że to zadanie powinno 

być realizowane w pierwszej kolejności. Poddał pod rozwagę aby zrealizować skrzyżowanie 

na ul. Kościuszki z własnych środków, które potem będą stanowiły wkład własny w całość 

zadania na ul. Kościuszki.  Dodał, że podtrzymuje swoje stanowisko wyrażone w poprzedniej 



wypowiedzi. Wyraził przekonanie, że prace drogowe związane z pozostałymi ulicami miasta 

będą wykonywane przed rozpoczęciem realizacji zadania ul. Kościuszki, które w rezultacie 

będzie przesunięte w czasie o ok. 3 lata. 

 Radna p. Anna Krajewska wspomniała, iż w trakcie trwania poprzedniej kadencji 

władze miasta argumentowały przesunięcia, z roku na rok, terminu wykonania inwestycji ul. 

Kościuszki ubieganiem się o pozyskiwanie dofinansowania zewnętrznego na ten cel bądź 

oczekiwaniem na zakończenie innego zadania realizowanego z udziałem programu 

zewnętrznego wsparcia finansowego jaki był brany pod uwagę przy przedsięwzięciu ul. 

Kościuszki. Stwierdziła, że w przyszłości nadal mogą pojawiać się wspomniane przez radną 

sytuacje.  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska zaznaczyła, że nieuwzględnienie w projekcie budżetu                   

na 2019r. inwestycji ulic Olszynowej oraz Wołodyjowskiego może oznaczać nie 

wprowadzenie tych zadań w trakcie trwania kolejnego roku budżetowego, które władze 

miasta będą argumentować „innymi potrzebami”. Przypomniała kilkukrotnie składane prośby 

radnej dot. utrzymywania porządku na terenie miasta w tym na tzw. „Skwerku”. Wspomniała 

o wypracowanym ustaleniu polegającym na odbywaniu się dyżurów służb miejskich co 

najmniej jeden raz w miesiącu w zakresie kontroli stanu porządku w mieście. Powiadomiła, 

że po wrześniowym spotkaniu z mieszkańcami ul. Olszynowej w/s remontu ulicy, mimo 

ustaleń,  do tej pory nie zostało zorganizowane kolejne spotkanie w ceku przedstawienia 

nowej koncepcji bądź projektu. Dodała, że w/w sprawie radna napisała pismo, na które nie 

otrzymała odpowiedzi. Zasugerowała, żeby w kwestii ul. Wołodyjowskiego w przypadku nie 

rozstrzygnięcia konfliktu zostało wzięte pod uwagę rozpoczęcie prac drogowych na odcinku 

od strony ul. Bilewiczówny do  ul. Piaskowej włącznie z ul. Piaskową.    

 Radny p. Jerzy Pawluczuk stwierdził, że Burmistrz źle zinterpretował jego 

wystąpienie,  dlatego powtórzył swoją opinię z zawartą w poprzedniej wypowiedzi. 

 Radny p. Jacek Wilczyński powołując się na przeprowadzoną chwilę temu rozmowę 

telefoniczną z mieszkańcem ul. Spokojnej oznajmił, że nie były tam wykonane żadne prace 

drogowe poprawiające stan nawierzchni ul. Spokojnej. Wyraził przekonanie, iż władze miasta 

udostępniając firmie swój grunt na wykonanie sieci kanalizacyjnej powinny dopilnować, żeby 

przedsiębiorstwo po skończonym przedsięwzięciu doprowadziło  ulicę do stanu pierwotnego. 

Radny  wyraził zdziwienie, że ul. Północna jest nieważna dla Burmistrza Miasta.  Uznał, że  

nie została ona przywrócona do stanu pierwotnego przez firmę, która realizowała w tej ulicy 

swoją inwestycję.  

 Radny p. Krzysztof Laska wyraził przekonanie, że wymogiem przetargowym 

realizowania kanalizacji na ul. Spokojnej było doprowadzenie ulicy przez wykonawcę do 

stanu nie utrudniającego przejazdu w/w ulicą mieszkańcom miasta. Spostrzegł, iż Rada 

Miasta zgodziła się w poprzedniej kadencji na poczynienie działań mających na celu poprawę 

wyglądu centrum miasta. Objaśnił, że wykonywanie zadań drogowych na pozostałych ulicach 

miasta będzie realizowane w stopniu oraz czasie, w jakim wymaga dana ulica, ponieważ na 

rozpoczęcie prac drogowych „dłużej czekać nie może” obszar centrum miasta. Zapytał  



o wyjaśnienie zmienionej koncepcji inwestycji ul. Prusa. Wspomniał, że nie został 

wyjaśniony problem w/s własności  tzw. „ Skwerku”.  

 Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera                        

o wyrażenie decyzji w/s wniosku przedstawionego w poprzedniej wypowiedzi radnego, gdyż 

będzie miała wpływ na oddany głos radnego.  

 Radny p. Paweł Pecura wyraził zdanie, że władze miasta powinny składać wiosek  

o dofinansowanie za każdym razem kiedy jest szansa na pozyskanie środków zewnętrznych 

przez co będą w stanie zrealizować większy zakres przedsięwzięć niżeli przy wykorzystaniu 

wyłącznie własnych pieniędzy z budżetu miasta. Podał przykład, organizowanego przez 

stowarzyszenie musicalu, który miał szansę odbyć się w wielu miejscowościach dzięki 

pozyskanemu dofinansowaniu ze środków rządowych. Stwierdził, że uznając realizację 

sygnalizacji świetlnej na ul. Kościuszki jako wkład własny miasta, to takie rozwiązanie 

mogłoby zostać zaakceptowane w przypadku ubiegania się o wsparcie finansowe z projektów 

unijnych, jednak w projektach rządowych dotychczas nie były brane pod uwagę, jak wkład 

własny, środki już wydatkowanie.  Radny  poinformował o tym, że 3 razy zdarzyło mu się 

natknąć na tzw. dzikie wysypiska śmieci, które niezwłocznie po zgłoszeniu ich były usuwane.  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego 

rady Miasta p. K. Laski powiedziała, że teren tzw. ”Skwerku” położonego naprzeciwko 

Starostwa Powiatowego jest częścią prywatną. Dodała, że obszar pomiędzy blokami również 

wchodzi w skład tzw. ”Skwerku”, gdzie znajduje się chodnik wykonany  

w latach 70-tych, a prace remontowe realizują wspólnoty mieszkaniowe z własnych środków 

pieniężnych.  Poprosiła Radnych Miasta, żeby przejechali się ul. Wołodyjowskiego w celu 

zapoznania się z obecnym stanem drogi.  

 Radny p. Krzysztof  Laska podkreślił, że w trakcie swoich wypowiedzi zwraca się nie 

do Radnych Miasta, lecz do władzy wykonawczej w osobie Burmistrza Miasta o udzielenie 

informacji w kwestiach własnościowych czy uregulowań prawnych. Zauważył, że  

w poprzednich latach zrealizowano dużą ilość zadań mających bezpośredni wpływ na 

zmieniający się na lepsze wygląd  miasta. Zaznaczył, że należy zachować powściągliwość  

w oczekiwaniach na zrobienie inwestycji, ponieważ  zadbania wymaga centrum miasta.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że skorygowano, w stosunku do 2018 

r./  zapis w budżecie miasta na 2019 r. dot. inwestycji ul. Kościuszki w sposób umożliwiający 

wykonanie zadań związanych z budową sygnalizacji świetlnej oraz remontem drogi. Dodał, 

że obecnie władze miasta czekają na zasady programu rządowego, z którego środki pieniężne 

będą mogły być przeznaczone na realizację inwestycji w ul. Kościuszki. Nadmienił, że na 

etapie ukończenia znajduje się proces tworzenia dokumentacji na w/w inwestycję. Uznał, że 

bezsensownym zachowaniem Burmistrza Miasta byłoby podzielenie środków w kwocie 1 mln 

zł na dwie równe części do realizacji sygnalizacji świetlnej oraz remontu drogi na ul. 

Kościuszki. Podkreślił, że koszt budowy sygnalizacji świetlnej, z ostatniego przetargu,  

wynosi 1 mln zł. Uznał, że dziwnym zachowaniem Burmistrza byłoby spełnienie oczekiwania 

radnego p. S. Dylewskiego.   



 Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że nie ma przeciwwskazań  

uniemożliwiających Radzie Miasta zwiększenie środków finansowych na przedsięwzięcie.  

Wyraził zdanie, że w przypadku jeśli miasto nie uzyska dofinansowania zewnętrznego na 

inwestycje w ul. Kościuszki wykorzystanie wniosku radnego dałoby szansę na zrealizowanie 

zadania dot. budowy sygnalizacji świetlnej na w/w ulicy. Dodał, że był wielokrotnie 

oszukiwany w  poprzedniej kadencji w zakresie realizacji inwestycji przez niego zgłaszanych,  

a nie lubi oszustw.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, iż trwa procedura 

przygotowywania dokumentacji w/s inwestycji ul. Olszynowej. Powiedział, że zostało 

zaplanowane kolejne spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie.  

 Prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski jako inwestor budowy sieci kanalizacji sanitarnej 

w ulicach Kolejowej i Spokojnej poinformował, iż opóźnienie w pracach związanych  

z uporządkowaniem terenu było spowodowane awarią urządzenia. Wytłumaczył, że działania 

przywracające nawierzchnię ul. Spokojnej do stanu pierwotnego były utrudnione ze względu 

na to, że jest to wąska ulica - 4 m a wjazdy do posesji prywatnych znajdują się  

w niewielkiej odległości od ciągu jezdni. Podkreślił, że zostało  wykonane tłuczniowanie  

i  ulica jest przywrócona do stanu pierwotnego, ulica jest przejezdna.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał, że miasto Ostrów Mazowiecka we 

współpracy z białoruskim miastem Grodno wspólnie przystąpiły do programu pt. ”Unia-

wschód”. W ramach przytoczonego programu władze miasta ubiegały się o dofinansowanie 

w/s inwestycji ul. Prusa. Podkreślił, iż bogata dokumentacja przedsięwzięcia ul. Prusa została 

wykonana z uwzględnieniem możliwych do otrzymania środków pieniężnych przez co 

wzrosła cena wykonania przedsięwzięcia.  Przypomniał, że miasto Grodno w trakcie trwania 

programu nie wywiązało się ze swoich zadań, więc miasto Ostrów Mazowiecka nie mogło 

starać się o środki zewnętrzne z programu.  Poinformował, iż miasto przystępując do 

programu rządowego otrzymało dofinansowanie na inwestycję. Dodał, że podczas przetargu 

okazało się, iż koszt przedsięwzięcia ul. Prusa może sięgać kilkunastu milionów złotych.  

W związku z powyższym władze miasta planują obecnie realizację najpilniejszych prac 

drogowych na ul. Prusa. Burmistrz Miasta p. J. Bauer podziękował za trafne uwagi radnemu 

p. Pawłowi Pecurze. Zaznaczył, że miasto odnotowuje sukcesy pozyskując środki zewnętrzne  

z programów wspierających wspólnoty lokalne, Podkreślił, że jest silna konkurencja  

w zabieganiu  o środki zewnętrzne.  

 Radny p. Jacek Wilczyński wskazał, że ul. Spokojna to droga piaszczysto-gliniasta                       

o długości ok. 120 m. Spostrzegł, iż pojazdy wyjeżdżające z ul. Spokojnej będą przenosić 

elementy składowe drogi ul. Spokojnej np. piach, glinę na remontowaną ul. Kolejową,  

w której została wymieniona nawierzchnia asfaltowa oraz krawężniki. Wyraził zaskoczenie 

tym, że władze miasta realizując prace drogowe na ul. Spokojnej nie zaplanowały zrobienia 

nawierzchni asfaltowej. Radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie 

wniosek formalny radnego p. Jacka Wilczyńskiego o zakończenie dyskusji.  



 

 

Głosowano w sprawie zakończenia dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

PRZECIW (1) 

Anna Krajewska 

 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr II/5/2018 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2018 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (7) 

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Kacprzak, Henryk Wilczewski 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr II/6/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 -2027..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

PRZECIW (4) 

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Kacprzak, Renata Teresa Trojanowska 

 

 



Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr II/7/2018 zmieniającej uchwałę  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert 

Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 

Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold 

Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Henryk Wilczewski, 

Jacek Wilczyński 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały NR II/8/2018  w sprawie dopuszczenia 

zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Ostrów 

Mazowiecka instrumentem płatniczym..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

 

4.  

Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta 

Ostrów Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 r 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer we wstępie podkreślił, że projekt uchwały dotyczy 

bardzo ważnego sektora życia publicznego. Przykładem realizowania zadań publicznych 

przez organizacje  pozarządowe na terenie miasta jest realizowanie zadań z zakresu sporu  

i kultury fizycznej, kultury, pomocy społecznej, pracy z osobami niepełnosprawnymi itp.  

Wyraził nadzieję na poszerzenie tej działalności i rozwój tego sektora.  

Dyrektor Wydz. OS p. Dorota Ambroziak  poinformowała  o tym, że w br. odbył się cykl 

szkoleń dla organizacji pozarządowych mających na celu ułatwienie funkcjonowania 

organizacji  na rynku. Program  był poddany konsultacjom  społecznym, w ich wyniku nie 

wpłynął żaden wniosek. Wyraziła nadzieję na dobrą współpracę władz miasta z organizacjami 

pozarządowymi    

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert  Krajewski  poinformował o tym, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Anna Krajewska poddała pod rozwagę możliwość zwiększenia środków na 

działalność organizacji pozarządowych. Uznała, że będzie to korzystne dla miasta ze 

względów finansowych ponieważ realizacja zadań publicznych przez ww. organizacje jest 

tańsza.  

Radny p. Paweł Pecura jako działacz organizacji pozarządowych na terenie miasta 

potwierdził,  że dla władz miasta sprawa współpracy jest tematem ważny.  Zadeklarował  

swój udział w  działaniach na rzecz współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr II/9/2018  w sprawie Rocznego 

Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

5. 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Jacek Wilczyński zaapelował do radnego p. M. Szymalskiego o pozostanie  

w składzie Komisji. 

Radny p. Mieczysław Szymalski stwierdził, że jego decyzja jest przemyślana  

i podyktowana kwestiami  osobistymi. Podkreślił fakt, że wszyscy radni zaczyna głosować za 

podjęciem uchwal przedstawionych przez Burmistrza Miasta.  

Burmistrz  Miasta p. Jerzy Bauer potwierdził ww. fakt i podziękował za głosowanie. 

Dodał, że praca w komisjach jest dobrowolna.  

Innych głosów dyskusji nie było. 

 

 



Głosowano w sprawie podjęcie uchwały Nr II/ 10/2018 w sprawie odwołania członka 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Laska 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 15 minutową przerwę.  

Przerwa.  

 

 

6.  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów 

Mazowiecka w roku szkolnym 2017-2018. 

Dyrektor Wydz. OS p. Dorota Ambroziak przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej 

informację  o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w roku 2017-

2018.   

Prezentacja w załączeniu do Protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert  Krajewski poinformował o tym, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

przyjęła informację.   

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Anna Krajewska podkreśliła duże zmiany w zakresie bazy lokalowej  

w obiektach oświatowych. Nawiązała do wniosku z poprzedniej kadencji w sprawie 

przygotowania prognozy demograficznej uznała, że wykonanie takiej prognozy jest nadal 

zasadne.   

Radny p. Stanisław Dylewski potwierdził zasadność wykonania analizy 

demograficznej na bazie, której być może niezbędne będzie dokonanie zmiany rejonizacji 

szkól. Zwrócił uwagę na potrzebę zatrudnienia w każdej szkole i przedszkolu  psychologa tak, 

aby każde potrzebujące dziecko mogło być objęte fachową opieką psychologiczną  

w placówce do której uczęszcza.  



Waldemar Józef Pałys podkreślił, że od kilku lat stale poprawia się stan techniczny 

obiektów szkolnych, poprawia się jakość prac remontowych. Zaznaczył, że jest to efekt 

współpracy i zaangażowania wielu osób. Radny zwrócił uwagę, że przepisy ustawowe 

wymagają zatrudnienia psychologa, pedagoga czy logopedy a więc w każdej placówce 

oświatowej są zatrudnieni ci specjaliści. Dodał, że obserwuje się większa ilość dzieci, które 

wymaga opieki tych specjalistów.   

 Beata Herman zwróciła uwagę na różnorodność przedsięwzięć podejmowanych przez 

placówki oświatowe. Wskazał na wielopłaszczyznową współpracę szkół i przedszkoli  

z jednostkami kultury na terenie miasta. Odnosząc się do kwestii rejonizacji uznała ją za 

niezbyt fortunny pomysł ponieważ uważa, że rodzice powinni decydować o wyborze szkoły 

dla dziecka.  Poinformowała o tym, że na posiedzeniu Komisji Oświaty była długa dyskusja 

na temat opieki psychologów, pedagogów i logopedów  i uznano, że jest ona sprawowana 

wzorcowo.  

Radna Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła uwagę na to, że subwencja oświatowa 

jaką miasto  otrzymuje  nie jest wystarczająca i miasto musi dokładać z własnych dochodów 

do funkcjonowania oświaty, obecnie prawie 8 mln. zł. Podkreśliła szczegółowość  

przedstawionych  informacji , zwłaszcza  informacji przygotowanej przez CUW. Radna  

wskazała, że z analizy wyników egzaminów gimnazjalnych  wyróżnia się Gimnazjum Nr 4. 

Pogratulowała osiągniętego wyniku.  

Radny p. Stanisław Dylewski, w trybie ad vocem, zwrócił się z prośbą, aby radni nie 

odpowiadali za Burmistrza. Podkreślił, że radny zadaje pytania Burmistrzowi i od niego 

oczekuje odpowiedzi. Radny przypomniał, że w ubiegłej kadencji były podejmowane 

uchwały dot. rejonizacji. Uchwały określają warunki i nie jest prostym zapisanie się do 

szkoły, do której chce rodzic. Zaapelował o zapoznanie się z ww. dokumentem. Zwrócił 

uwagę, że osiągane wyniki mogą być efektem  liczebności  klas.  

Waldemar Józef Pałys w trybie ad vocem przypomniał, że w momencie kiedy padł 

pomysł rejonizacji to wszyscy dyrektorzy szkół  byli mu przeciwni. Radny uznał, że to rodzic 

powinien decydować do której szkoły chce zapisać dziecko. Dodał, ze często trudno znaleźć 

uzasadnienie dlaczego w danym roku dana szkoła uzyskuje określony wynik egzaminu 

gimnazjalnego. Pogratulował wyników osiągniętych przez Gimnazjum Nr 4.  

Beata Herman w trybie ad vocem wskazała, że obecnie klasy nie są bardzo liczne ale 

nie jest to jedyny  powód osiąganych  przez uczniów wyników ponieważ na wyniki składają 

się również potencjał uczniów i zaangażowanie nauczycieli. W każdym roku wyniki się 

różnie kształtują.  

Jerzy Bauer podkreślił, że determinacja działań mających na celu podnoszenia 

standardów bazy technicznej jednostek oświatowych przynosi pozytywne efekty. Ocenił te 

działania jako wspólny sukces. Pogratulował wyników osiągniętych przez Gimnazjum 

Publiczne Nr 4.  Podkreślił, że analizy demograficzne są prowadzone. Wskazał, że z analizy 

wynika, że mieszkańców miasta Ostrów Mazowiecka będzie więcej i trzeba mieć to na 

uwadze planując inwestycje.  Uznał, że rejonizacja nie jest dobrym rozwiązaniem bo może to 

skutkować koniecznością budowy nowych obiektów szkolnych. Burmistrz Miasta odnosząc 

się do funkcjonowania oświaty wskazał na różnorodność inicjatyw a co za tym idzie 

błyskotliwość pomysłów i wielką prace ludzi nad ich realizacją a także możliwości 

finansowania tych przedsięwzięć. Zaznaczył, że te przedsięwzięcia obejmujące dużą ilość 

dzieci i młodzieży stanowią  wychowanie w najlepszym wydaniu tj. edukacja i kształtowanie 

postaw. Podkreślił, że bardzo mu zależy na inicjatywach edukacyjnych, w które włączane są 

dzieci, nauczyciele i rodzice oraz miejskie instytucje.  Podziękował wszystkim za pracę  nad 

realizacją zadań oświatowych.   



Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w roku 

szkolnym 2017-2018.  

 

7.  

Wolne wnioski i sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Anna Krajewska podniosła sprawę braku oświetlenia na ul. Widnichowskiej 

zwłaszcza na odcinku wzdłuż stadionu.  Wskazała również na konieczność  doświetlenia 

przejścia dla pieszych na tej ulicy w rejonie szkoły. Dodała, że przejście dla pieszych, które 

było doświetlone zostało zlikwidowane.  

Radny p. Andrzej Pęksa w imieniu mieszkańców osiedla w rejonie ul. Traugutta  

i Langiewicza zwrócił się o interwencję w sprawie pojawiającej się tam sfory psów, 

zagrażających głównie dzieciom.  Radny wskazał na brak oświetlenia na ul. 63 Rok oraz na 

ograniczenie postoju  po obu stronach  tej ulicy.  

Radny p. Stanisław Dylewski podniósł następujące sprawy:  

- Sprzedaż alkoholu w sklepie nocny przy ul. 3 Maja i wynikającego z tego uciążliwości dla 

okolicznych mieszkańców. Radny dodał, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że 

Burmistrz Miasta nie występował do Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych o opinię w sprawie zamknięcia  sklepu. Radny przypomniał, że na jednej  

z ostatnich sesji Rady Miasta ubiegłej kadencji większość radnych opowiedziała się za 

zamknięciem tego sklepu w ciągu miesiąca. Radny wskazał, że dotychczas nie przedstawiono 

nowego projektu uchwały dot. sprzedaży napojów alkoholowych. Dodał, że wolą 

mieszkańców jest zamknięcie tego sklepu. 

-  Parkowanie  autobusów na ul. Kościuszki i uciążliwości  w korzystaniu z tej ulicy. Wskazał 

na to, że brakuje tam godnych warunków, w jakich pasażerowie mogliby oczekiwać na 

autobusy np. brakuje toalet. 

- Nabycie przez miasto  gruntu po dworcu autobusowym, Rada Miasta zobowiązała 

Burmistrza do przystąpienia do  przetargu na zakup tej nieruchomości.  

- Smogu – zanieczyszczenie powietrza. Radny zapytał w jaki sposób należy zobligować 

mieszkańców do korzystania dotacji na wymianę pieców. Poddał pod rozwagę 

zorganizowanie akcji uświadamiania mieszkańców w tym zakresie.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska przypomniała wniosek mieszkańców ul. 

Partyzantów  w rejonie nr 5 w sprawie wykonania progu zwalniającego. Dodała, że podobny  

problem zgłaszał mieszkaniec ul. Lechonia lub Leśmiana. Radna zapytała o datę planowanego 

spotkania z mieszkańcami ul. Olszynowej w sprawie budowy tej ulicy. Radna zapytała czy 

podejmowane są rozmowy we współpracy z władzami powiatu na temat organizacji 

transportu  np. do Ostrołęki.  Radna nawiązując do planowanej budowy nowej szkoły  

zapytała czy jest Protokół z kontroli Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w zakresie  stanu technicznego tzw. „małej jedynki. Kontrola miała się odbyć 17 września br.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk poddał pod rozwagę zamontowanie progu zwalniającego na 

ul. Lipowej  na odcinku od wjazdu  do Spółdzielni a Przedszkolem.  



Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się do Radnych Miasta o to, aby nie 

zamieniali  punktu Sprawy różne  w interpelacje, które obecnie mają charakter pisemny i 

często stanowią szczegółowe pytania. Poinformował, że brak oświetlenia na drodze ul. 63 

Roku spowodowane jest wypadkiem, w wyniku którego została uszkodzona rozdzielcza 

skrzynka elektryczna. Dodał, iż ul. 63 Rok nadal stanowi plac budowy, a odpowiedzialność  

w takim przypadku za ten teren ponosi wykonawca. Nadmienił, iż ze względów społecznych 

sprawą zajmuje się inwestor czyli władze powiatu. Wyjaśnił, że uruchomiono procedury 

mające na celu naprawienie rozdzielczej skrzynki elektrycznej.  

 Radny p. Andrzej Pęksa powiedział, że z posiadanych przez niego informacji wynika,              

że zostały dokonane formalności dzięki, którym firma ubezpieczeniowa wypłaciła 

odszkodowanie za uszkodzenie rozdzielczej skrzynki elektrycznej na ul. 63 Roku. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził przekonanie, że w kwestii uciążliwej 

społecznie dot. sklepu monopolowego na ul. 3 Maja nie należy podejmować gwałtownych 

decyzji. Zauważył, że w w/w sklepie poza sprzedażą alkoholu odbywa się również handel 

innymi artykułami.  

 Radny p. Stanisław Dylewski wtrącił, iż w jego wypowiedziach chodziło  

o podnoszenie świadomości ludzi na temat uciążliwości, które powoduje sąsiedztwo sklepu 

monopolowego.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zauważył, że proces, o którym wspomniał radny                         

p. Stanisław Dylewski jest wieloletni. Wskazał, że tym tematem zajmują się 

wyspecjalizowane instytucje. Wyraził przekonanie, iż podejmowanie uchwał nie odniesie 

zamierzonego skutku jeśli ludzie nie będą pracować sami nad sobą. Podkreślił, że władze 

miasta zajmują się w/w sprawą. Odnosząc się do postoju autobusów na ul. Kościuszki 

poinformował, że kierowcy autobusów byli informowani o możliwości zatrzymywania się 

pojazdów na ul. Kościuszki, lecz nie otrzymali pozwolenia na postój na tej ulicy. Wyjaśnił,                

że  władze miasta współpracując z władzami powiatu wyznaczyły miejsca, które mogą służyć  

kierowcom autobusów do zatrzymywania się. Dodał, że w przypadku powtarzania się zdarzeń 

polegających na wykonywaniu postoju na ul. Kościuszki przez kierowców autobusów władze 

miasta zmuszone będą poprosić o interwencję funkcjonariuszy policji. Odnosząc się do 

kwestii zakupu działki po zlikwidowanych dworcu autobusowym na  ul. Mieczkowskiego 

wyjaśnił, że prowadzenie  działalności związanej z komunikacją pozamiejska  nie stanowi 

ustawowego zadania miasta. Poddał po zastanowienie w jakim celu zostałaby zakupiona 

przez miasto przytoczona nieruchomość, której koszt wraz z wyposażeniem sięgać może 

kilku milionów złotych. Odnosząc się do  sprawy smogu podkreślił, że zwiększa się wiedza 

społeczeństwa na temat czynników wpływających na czyste powietrze. Dodał, że miasto 

promuje sprawę czystego powietrza, a rząd uruchomił wiele programów w tym zakresie. 

Spostrzegł, że sprawnie postępuje proces dot. wymiany pieców wśród mieszkańców miasta. 

Nadmienił, że Straż Miejska reaguje na pojawiające się zgłoszenia od lokalnej społeczności. 

Zaznaczył konieczność budowy nowego budynku szkoły. Jednocześnie powtórzył swój 

sprzeciw w/s utworzenia nowego podziału na okręgi szkolne. Objaśnił, że władze miasta nie 

mają wglądu do protokołu z przeglądu tzw. „Małej Jedynki”, który znajduję się w budynku 



placówki oświaty. Powiadomił, że w przypadku pojawienia się potrzeby władze miasta 

uzyskają dostęp do protokołu.  

 Radny p. Jacek Wilczyński wyraził przekonanie, że Rada Miasta nie jest odpowiednim 

organem w sprawach takich jak zabieranie koncesji czy zabranianie handlu.  Przypomniał, że 

Rada Miasta „walczyła” o otwieranie małych lokalnych sklepów, stanowiących konkurencję 

dla dużych marketów na terenie miasta.  Zaapelował o to aby nie wpadać w paranoję.  Podał 

przykład węgla, który po wydobyciu w polskich kopalniach jest eksportowany i zużywany  

w innych krajach, podczas gdy w Polsce ograniczany jest handel tym surowcem.  

Innych głosów  dyskusji nie było.  

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski poinformował, że planowany 

termin kolejnej sesji Rady Miasta wypada 19 grudnia 2018 r. Wskazał, że przedmiotem obrad 

będzie projekt uchwały budżetowej na 2019 r. Dodał, że Komisje stałe Rady Miasta 

rozpoczęły prace nad w/w dokumentem, a informacje o posiedzeniach przekazywane są drogą 

elektroniczną. Terminarz posiedzeń podawany jest do wiadomości publicznej w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Tryb pracy nad projektem uchwały budżetowej reguluje uchwała Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka nr 39/259/2010 z dnia 3 listopada 2010r w sprawie określenia 

trybu pracy nad projektem uchwały budżetowej. Przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych w terminie miesiąca od dnia złożenia ślubowania.  

 

 

8. 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  

2-ej  sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka został wyczerpany następnie podziękował za 

aktywny udział w obradach sesji  i zamknął  obrady.  

 

Podjęte uchwały w załączeniu do Protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 
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